
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 21. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 241
Vil ministeren oplyse, hvad der vægter tungest for regeringen; at rettighedshaverne får 
rimelig honorering, eller at honoreringen bl.a. sker via kollektiv forvaltning, idet alene 
kollektive forvaltningsorganisationer kan give aftalelicens?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Birgitte Bergman (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Birgitte.Bergman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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